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 خاتمه یافت. ،اعضای پنل توسطپرسش و پاسخ با  آن ازپس  سخنرانی بود و ونمایش فیلم دارای دو قسمت  نشست

 از سخنرانی ها به قرار زیر است: چکیده ای

گیری شهر ونیز و آستانه دوران طلایی جریان شکل ،وی هایمحور صحبت ،آقای شهریار سیروسسخنران اول 

در  هیچ کشووری بوه انودازه ایتالیوا" به این قرار است:  که معماری ایتالیا مطرح کرد ونیز بود. وی نکاتی را درباره هنر و

. ایتالیا دارای دو مکتب از خودش و انتشارش در تمام دنیا سهیم نیست بعد شناسی آنتیک به جهانیا زیبایی انتقال مفهوم

با اینکوه نقاشوی و نیز ادامه دارد.  امروزکه تا به  است و دیگری فلورانس ده مهم بوده که یکی مکتب ونیز العاهنری فوق

وی در " استآن ل بافت اقلیمی خاصی که ونیز دارد معماری هنر برتر سازی در ونیز جایگاه خاصی دارد اما به دلیمجسمه

، ده آور. محصولی که او در سفرهایش با خود به همورایز با فردی به نام مارکوپولو بودشروع تحول اصلی ون" ادامه گفت:

نکتوه " .تبدیل شد فرهنگیکم ونیز به یک مرکز تجاری بسیار ثروتمند و به یک مرکز چند ، فرهنگ بود و کمغیر از طلا

، شهرسازی گوتیک اسوت. ولوی در گیری شهر و شهرسازی ونیزاساس شکل "دیگری که او به آن اشاره کرد این بود که

روابط  که به دلیل آن .شودهای عربی و بیزانس در آن دیده میها و سمبلبینیم گوتیکی است که نشانهونیز چیزی که می

ر بسیا است که به خاطر کمبود زمین ساختارهای معماری ونیز ،نکته جالب دیگر کند.قرار میکه با شرق براست اقتصادی 

که باعث شد تکنیکی را ابداع کننود دارد های متراکم و دارای ضریب دریافت نور محدود تو در تو و متراکم است و پنجره

. وی در "کردمیها ایجاد درخشانی را در داخل خانهو جلوه نورانی  کردهنور را به داخل خانه منعکس  ،یله ذره بینیسکه بو

و ساختن دوباره آن و تغییر  2121سوزی ونیز در مواردی را مطرح کرد و درباره آتشادامه در مورد سیاست و اقتصاد ونیز 

  .دادسبک ونیز از گوتیک به کلاسیک توضیحاتی را 

او در دوران اوج معماری  "گفت: "میکل آنژ"درباره جمله از دادتوضیحاتی نقاشان ونیزی  چندی از معماران و وی در مورد

هنرمنود یوک چیزی که انسان را به  آن داشت. و معتقد بود که قوله فردی است،و نقاشی خود، اعتقاد به رنگ که یک مع

بزرگترین نقواش او " و گفت: کردمطرح  "تیسین ". وی همچنین نکاتی را راجع به"کند قابلیت طراحی اوستتبدیل می

تکنیک رنگ روغن را جهانی کرد، سایه را به عنوان یوک رنوگ تلقوی کورد و در "انجام داد:عمده کار  1و  هفلورانس بود

 و در اداموه دربواره  "ها را کم کرد و هنر معماری را به کالای هنری تبدیل کرد.هایش ارتباط بین مخاطب و پرترهنقاشی

 .توضیحاتی داد نیز" کازانوا"

راجوع بوه دو  وی سخنان خود را با ارائه یک فیلم کوتاه آغاز کورد و، مهندس فریبرز جبارنیاسخنران دوم آقای 

. وی در مورد ، مواردی را مطرح کردرخ داده استسال گذشته  26تا  06های معماری ونیز و اتفاقاتی که در ونیز در سالانه



هوایی را سوالانه 7د یورگنیز تصمیم میسال پیش و 297 یعنی ،2886در سال " که  دهدتوضیح میها اینگونه دو سالانه

هوا ایون جشونوارهعد از چند سوال نیوز بکند و برای هنرهای تجسمی خود برگزار می یهایدر ابتدا جشنوارهو د، برگزار کن

ای از هنرمندان تصمیم رسد و شهردار وقت و عده، تمامی آثار هنری بفروش میهاشود. در اولین دو سالانهالمللی میبین

برای حمایت  هااین جشنوارهحال به تا  2886گیرند که ونیز را به یک شهر توریستی و گردشگری تبدیل کنند. از سال می

های جنوگ تا به حال جز سال و ندبه فعالیت کردشروع  ،آن دوران در پارکی که ناپلئون برایشان ساخته بود از هنر پیشرو

چند سال بعود کوه تالار ساخته شد و  22ها با ساختمان اصلی دو سالانه 2831سال . در شودرگزار میبهر دو سال یکبار 

 2386از سال  نیز تالار ساخته شد . اضافه شدن بخش مستقل معماری 01المللی شدن گرفتند ساختمانی با تصمیم بر بین

و روسوا دربواره اسوامی و موواردی را اختصوار توضویحاتی داد  را بوه 7666های بعد از سال دو سالانهدر مورد وی ". بود
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